
Zápis z 43. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 10. 01. 2018 

 

Místo konání:  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek:  17.05 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

 Petr Šíma 

Omluveni:                              Lukáš Kápar, Pavel Kolář 

Neomluveni: - 

Hosté: - 
Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Jan Jaroš, Petr Šíma 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Příprava společenského plesu 

3. Tříkrálová sbírka 

4. Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP České Budějovice 

5. Rozpočtové opatření č. 1/2018 

6. Informace o podaných žádostech o dotaci 

7. Obtěžování zápachem 

8. Různé 

 

Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Dvořák a Petr Šíma 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

  

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 13.12.2017. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 42 ze 

dne 13.12.2017. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 2. programu: Příprava společenského plesu 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o přípravě Společenského plesu 2018. V 

letošním roce se bude ples opět konat ve spolupráci s MS Strážkovice. Zastupitelstvo 

informaci projednalo a vzalo na vědomí. Zastupitelstvo schvaluje částku 10.000 Kč na nákup 

tomboly. 



Návrh usnesení 2a: Zastupitelstvo bere na vědomí přípravu Společenského plesu 2018 ve 

spolupráci s MS Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2b: Zastupitelstvo schvaluje částku 10.000 Kč na nákup tomboly pro 

Společenský ples 2018 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 3. programu: Tříkrálová sbírka 

Předsedající předložila zastupitelům Zápis o otevření pokladniček z Tříkrálové sbírky 2018 

pořádanou Charitou České republiky ve dnech 05. a 06.01.2018. Z uvedeného zápisu vyplývá, 

že na území obce bylo vybráno celkem 12.894,- Kč, z toho v místní části Lomec 3.853,- Kč a 

v obci Strážkovice 9.041,- Kč. Zastupitelstvo vzalo na vědomí Zápis o otevření pokladniček 

z Tříkrálové sbírky 2018 pořádanou Charitou České republiky ve dnech 05. a 06.01.2018. 

Zastupitelstvo obce děkuje všem dárcům za jejich příspěvek. 

Návrh usnesení 3: Zastupitelstvo bere vědomí Zápis o otevření pokladniček z Tříkrálové 

sbírky 2018 pořádanou Charitou České republiky ve dnech 05. a 06.01.2018. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP České Budějovice 

Předsedající předložila návrh aktualizace Strategického rámce Místního akčního plánu 

rozvoje vzdělávání ORP České Budějovice včetně přílohy č. 1 a 2. Zastupitelstvo návrh 

projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 4: Zastupitelstvo schvaluje znění a obsah dokumentu Místní akční plán 

rozvoje vzdělávání ORP České Budějovice včetně přílohy č. 1 Investiční a další priority 

Strategického rámce MAP do roku 2023 ORP České Budějovice a přílohy č. 2 Roční akční 

plán MAP ORP ČB na rok 2018/2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Rozpočtové opatření č. 1/2018 

Předsedající na základě finančního vývoje hospodaření obce Strážkovice předložila 

zastupitelstvu návrh na Rozpočtové opatření č. 1/2018. Rozpočtové opatření je sestaveno jako 

vyrovnané a je přílohou tohoto zápisu. Zastupitelstvo návrh RO č. 1/2018 projednalo a 

schválilo. 

Návrh usnesení 4: Zastupitelstvo schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2018. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 6. programu: Informace o podaných žádostech o dotaci 

Předsedající předložila informace o podaných žádostech o dotace na zpracované projekty. 

Podány byly žádosti na Komunitní dům seniorů, POV Jč. Kraje, kulturu, vjezdová vrata 



JSDHO Strážkovice, hřiště pro požární sport, Intenzifikace vodovodu Strážkovice. 

Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o podaných žádostech o dotace na 

Komunitní dům seniorů, POV Jč. Kraje, kulturu, vjezdová vrata JSDHO Strážkovice, hřiště 

pro požární sport, Intenzifikace vodovodu Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 7. programu: Obtěžování zápachem 

Předsedající předala slovo p. Čermákovi předsedovi Komise životního prostředí obce 

Strážkovice, který informoval o stížnostech občanů obce Strážkovice na obtěžování silným 

zápachem z činnosti ZD Zeta Nova Strážkovice s.r.o. Jedná se zejména o zápach ze senážní 

jámy a zápach vznikající při hnojení zemědělských pozemků. Tento zápach je nezvykle silný 

a obtěžuje místní občany. Pan Čermák informoval zastupitele o jednání s Odborem ochrany 

Životního prostředí Magistrátu města ČB, kde mu byly poskytnuty informace o postupech při 

provádění hnojení na zemědělských pozemcích. Starostka obce pí Halamová informovala 

přítomné zastupitele o konzultacích s Českou inspekcí životního prostředí a se zástupci ZD 

Zeta Nova Strážkovice s.r.o. o možné nápravě. Zastupitelstvo podané informace projednalo a 

vzalo na vědomí. O dalším postupu bude veřejnost informována. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o proběhlých jednáních a 

konzultacích týkající se zápachu z činnosti ZD Zeta Nova Strážkovice s.r.o. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Petr Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 8. programu: Různé 

Do tohoto bodu nebyly navrženy žádné návrhy. 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.05 hodin 
 

Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 


